

《单词百科:flatness是什么意思?flatness怎么发音?flatness的解释和用法》

英语单词flatness是什么意思?flatness怎么读?flatness怎么发音?简答网为您整理了flatness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



flatness怎么读

flatness的读音:[flæt n ə s]

flatness的意思

1、n.平面;实音;

flatness的近义词

- 1、**boredom** n.讨厌, 令人讨厌的事物;无聊, 无趣;厌倦;
- 2、**dreariness** n.沉寂, 可怕, 凄凉;
- 3、**dullness** n.钝度, 迟钝;

4、**evenness** n.平均, 平等, 平坦;平整度;匀度;

5、**insipidness** n.没有味道, 清淡;

flatness的双语例句

1、Kenworthy detected a certain flatness in the days that followed.

肯沃西在接下来的几天中感到有些平淡无趣。

2、Scan Direction-In the flatness calculation, the direction of the subsites.

扫描方向 - 平整度测量中, 局部平面的方向.

3、Held is also hostile to geometric abstraction, in particular Minimalism, because of its reductiveness and flatness.

赫尔德也讨厌几何的抽象形态, 特别是具有抽象艺术性和单调性的极少主义.

4、Film flatness — is the pressure-plate doing its job properly?

胶卷平度-相机的压力盘(压住胶卷的那个小长方形盘)正常工作 吗?

5、The plasticity stretching can ensures the flatness of the sloping wall.

斜壁的平面度是靠塑性拉伸保证的.

6、Shape control is control profile and control flatness of strip or sheet.

板形控制是控制带材或是薄钢板横断面形状和纵向平直度的.

7、As he had grown extremely fond of London, he cursed the flatness of exile.

由于他对伦敦已经产生了浑厚的感情, 他诅咒这不可抗拒的流亡.

8、The unequivocal flatness of the countryside came almost as a shock.

那一带一望无际的平原,看上去简直令人吃惊.

9、Between mildness and mere flatness there is only a very thin margin.

平淡去肤浅无味只有毫厘之差.

10、A remarkable aspect of the Netherlands is the flatness of the country.

平坦是荷兰地形最突出的特点.

11、Through the rail flatness inspection, the causes for waviness are found.

通过对钢轨平直度调研分析, 浅析了钢轨波浪弯曲的形成原因.

12、The roll measurement with piezo-effect sensor to aquire flatness signal are presented.

摘要分析了平直度控制的信号获取及控制算法机理.

13、Juliet's voice held the flatness of defeat.

朱丽叶的声调因挫折而无精打采.

14、The ground should be solid flatness, the pump put should steady really.

地面应坚实平坦, 泵安放应平稳着实.

15、Notice the flatness and the rich, red earth.

注意那平坦的地势和肥沃的红土地。

以上是简答网为您整理的flatness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于flatness

的用法、flatness的释义、flatness

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/flatness>